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Παπακωνσταντίνου 
 
1. Επιστολή Ιωάννη Κλαψόπουλου 
Το Δ.Σ. έλαβε επιστολή από τον διευθυντή της Βιβλιοθήκης, Ιωάννη Κλαψόπουλο 
σχετικά με την επιστολή που στείλαμε στις Πρυτανικές αρχές στις 25/06/07 θίγοντας 
ορισμένα καίρια προβλήματα λειτουργίας της Βιβλιοθήκης. Η επιστολή αυτή, όπως 
και η απάντηση του κ. Κλαψόπουλου έχουν αναρτηθεί στην ιστοσελίδα του 
συλλόγου. Ο Γ. Παπακωνσταντίνου ανέλαβε να συντάξει απάντηση στον κ. 
Κλαψόπουλο. 
 
2. Θέμα Δικτύων  
Ο Γ. Παπακωνσταντίνου ανέλαβε να συντάξει εισήγηση εκ μέρους των 
αντιπροσώπων της επιτροπής Δικτύων, οι οποίοι παρουσίασαν τα αποτελέσματα της 
πρώτης συνάντησης αυτής της επιτροπής στην τελευταία Γενική Συνέλευση του 
Συλλόγου και να την αναρτήσει στην ιστοσελίδα μας. 
 
3.  Κινητοποιήσεις  
Το Δ.Σ. αποφάσισε να καλέσει τα μέλη της πανεπιστημιακής κοινότητας να 
συμμετάσχει στη γενική 24-ωρη πανελλαδική απεργία για το ασφαλιστικό την 
Τετάρτη 19 Μαρτίου 2008. Συμφώνησε επίσης ότι στο εξής θα θεωρηθεί δεδομένη η 
συμμετοχή μας σε τέτοιες πανελλαδικές κινητοποιήσεις σε θέματα που αφορούν 
όλους τους εργαζόμενους και δεν χρειάζεται να λάβει ειδική απόφαση επ’ αυτού. 
 
3. Επόμενη Γενική Συνέλευση  
Το Δ.Σ. αποφάσισε να καλέσει Γενική Συνέλευση την Τετάρτη 26 Μαρτίου με τα 
εξής θέματα: 
 

1. Μισθολογικό. Εισήγηση/ενημέρωση εκ μέρους του εκπροσώπου μας στη 
ΠΟΣΔΕΠ. 

2. Πρυτανικές εκλογές. Ενδεχόμενο πρόσκλησης υποψήφιων σχημάτων σε 
Γενική Συνέλευση του Συλλόγου. Έλεγχος καταλόγων εκλεκτόρων. 

3. Θεσμικά: Πρότυπος εσωτερικός κανονισμός, νομοσχέδιο για τα 
μεταπτυχιακά, τετραετής προγραμματισμός. 

 
4. Πρυτανικές εκλογές  
Ο Πρόεδρος ενημέρωσε το ΔΣ ότι το υποψήφιο σχήμα με επικεφαλής τον κ. 
Γουργουλιάνη ζήτησε μια συνάντηση μαζί μας. Το ΔΣ δέχτηκε την πρόταση αυτή και 
συμφώνησε να προτείνει την πραγματοποίηση αυτής της συνάντησης την Πέμπτη 27 
Μαρτίου και ώρα 13:30. 
 
5. Νομοσχέδιο για τα μεταπτυχιακά  
Το ΔΣ συζήτησε το νέο νομοσχέδιο για τα μεταπτυχιακά. Θεώρησε ιδιαίτερα 
προβληματικές τις προβλεπόμενες ρυθμίσεις για τη χρηματοδότηση (σύνδεση με 
αξιολόγηση, αναζήτηση πόρων από τρίτες πηγές, επιβολή διδάκτρων) και την 
οργάνωση μεταπτυχιακών προγραμμάτων σπουδών από ΤΕΙ και ΑΣΠΑΙΤΕ χωρίς να 



καθοριστούν σαφή ποιοτικά κριτήρια. Επίσης προβληματικές θεώρησε τις διατάξεις 
που προβλέπουν την ίδρυση μόνο ενός ΜΠΣ ανά τμήμα (ενώ θα ήταν πιο σωστό να 
ληφθεί ως κριτήριο το γνωστικό πεδίο) και τον προβλεπόμενο ρόλο ομότιμων 
καθηγητών ως διευθυντές ΜΠΣ. Εξέφρασε επίσης την ανησυχία του για το γεγονός 
ότι δεν προβλέπεται, όπως σε παλιότερα νομοσχέδια, ότι το 80% των διδασκόντων 
πρέπει να προέρχονται από το τμήμα. Από την άλλη πλευρά το ΔΣ διαπίστωσε ότι 
ορισμένες διατάξεις του νέου νομοσχεδίου είναι θετικές, όπως εκείνες για τα 
ερευνητικά πανεπιστημιακά ινστιτούτα. 
 
6. Πρότυπος εσωτερικός κανονισμός  
Το ΔΣ συζήτησε εν συντομία το πρότυπο εσωτερικό κανονισμό, εκφράζοντας ιδίως 
την ανησυχία του για το ειδικό βάρος των πειθαρχικών διατάξεων. Θα συζητήσει το 
κείμενο διεξοδικότερα σε επόμενη συνεδρίαση. 
 
 
 


